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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie VVD)

No. VR 22 028 Rijswijk, 30 augustus 2022

Corsa nummer: 22.057181

De VVD Rijswijk heeft kennisgenomen van het bericht dat de verbreding van de A4 wordt stopgezet 
en zeker niet voor 2025 wordt opgepakt. Vanuit de website van het ministerie lijkt er een 
volgtijdelijkheid te zijn tussen de tracés waar het nu in de berichtgeving om gaat en om het 
tracé  rondom Haaglanden. De VVD Rijswijk heeft hierover de volgende vragen:

1. Was deze informatie bekend bij het college en zo ja, sinds wanneer.

2. Heeft deze beslissing van ministerie ook gevolgen voor het stuk A4 Haaglanden?

3. Zo nee, kunnen wij dat  zwart op wit zien, en dan niet door middel van het beantwoorden van 
deze vragen maar door middel van een brief vanuit het ministerie? 

4. Zo ja, Wat betekent dit voor de afspraken die door Rijswijk zijn gemaakt met Rijkswaterstaat, 
concreet waar het gaat om de meekoppelkansen zoals de ecoducten, de Beatrixlaan en 
gebruik terrein aan Lange Kleiweg.

Namens de VVD Rijswijk
Udo Oelen

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Was deze informatie bekend bij het college en zo ja, sinds wanneer.

Het College heeft kennis genomen van het artikel. De informatie was niet eerder bekend.

2. Heeft deze beslissing van ministerie ook gevolgen voor het stuk A4 Haaglanden?

Nee, het artikel gaat over A4 Burgerveen en niet over A4 Haaglanden. A4 Haaglanden is het 
gedeelte van de A4 door Rijswijk.

3. Zo nee, kunnen wij dat  zwart op wit zien, en dan niet door middel van het beantwoorden van 
deze vragen maar door middel van een brief vanuit het ministerie? 

De minister heeft op 22 juni 2022 bijgevoegde brief verstuurd aan de Tweede Kamer over de 
MIRT-projecten. In paragraaf 3.3.3 Volgorde van projecten staat dat de A4 Haaglanden tot de 11 
prioritaire projecten behoort.
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4. Zo ja, Wat betekent dit voor de afspraken die door Rijswijk zijn gemaakt met Rijkswaterstaat, 
concreet waar het gaat om de meekoppelkansen zoals de ecoducten, de Beatrixlaan en 
gebruik terrein aan Lange Kleiweg.

Ja; het ministerie heeft het terrein aan de Kleiweg niet nodig in de periode van 1 april 2023 –        
1 april 2027 maar in de periode 1 april 2025 – 1 april 2029 voor de bouw van de spoorviaducten, 
zoals eerder gemeld als onderdeel van RIB 20 045.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester (wnd),

mr.drs. G.A.A. Verkerk


